
Osadní výbor Drozdice pro městskou 

část Pardubice IV 

 

Zápis z 3. jednání ze dne 23. 06. 2023 

 

Přítomní 

Jeannette Soudková, DiS., 

Mgr. Petr Filip, 

Pavel Syrůček 

Omluveni - 

Hosté Mgr. Bc. Karel Žemlička 

Zapisovatelka Jeannette Soudková, DiS. 

Místo a čas konání 
Obecní dům Drozdice, 

18:00 

Program jednání 

1. Zahájení 

2. Rekapitulace předchozího 

zasedání 

3. Návrhy a doporučení 

k plánovaným investicím 

4. Závěr 

 

 

 

  



1. Zahájení  

Předsedkyně osadního výboru Jeannette Soudková zahájila schůzi přivítala přítomné 

členy výboru a hosty z řas městského zastupitelstva MO IV. 

2. Rekapitulace předchozího zasedání 

Přečtení odpovědí od Městského úřadu Pardubice IV na návrhy a doporučení 

k plánovaným investicím z předešlého zasedání se bohužel neuskutečnilo, jelikož OV 

Drozdice nedostal od MO IV do této chvíle žádnou odezvu 

 

3. Návrhy a doporučení k plánovaným investicím 

• Ekologická havárie na rybníku v Drozdicích 

Petr Filip informoval přítomné o průběhu zásahu IZS, pomoci MO Pardubice 

IV a vyšetřování Odboru životního prostředí Pardubice (OŽP) a Policie ČR. 

Osadní výbor poděkoval za pomoc a podporu MO Pardubice IV, především 

panu starostovi Janu Procházkovi.  

OŽP pod tíhou důkazů občanů Drozdic uzavřel vyšetřování s výsledkem, že 

původce znečištění je přečerpávací stanice VAK v Černé za Bory. Následně 

proběhlo jednání Starosty MO Pardubice IV, OŽP Pardubice a VAK. Jednání 

budou dále pokračovat, VAK má navrhnout opatření nápravy. Členové 

osadního výboru Drozdice jednohlasně žádají nápravu, aby nedocházelo k 

opakování. Zřízena veřejná sbírka k likvidaci škod. Již vybráno přes 21.000,- 

Kč. 

 

• Informace ke změnám od katastrálního úřadu 

OV odsouhlasil místní a pomístní názvosloví, které katastrální úřad předložil 

 

• Revitalizace kamenného zpevnění podél silnice 

• Předáno vedení MO Pardubice IV. 

-  OV doposud nedostal bližší informace k dané věci, která byla předložena 

již v 1. zápisu ze zasedání OV Drozdice uskutečněný 22. 1. 2023  

 

• Val za betonovou zdí v PPP  

• Vedení MO zjistí u SÚ, co konkrétně měl investor v podmínkách stavebního 

povolení, zda a čím bude osazeno, příp. bude s investorem nebo majitelem 

komunikovat ohledně údržby, pokud neproběhne v jarních měsících výsadba. 

- OV doposud nedostal bližší informace, jak se bude nadále ohledně valu 

postupovat a jak byl daný problém vyřešen či jestli je vůbec v řešení. Tato 

žádost byla předložena při prvním zasedání OV Drozdice uskutečněný dne 

22. 1. 2023. Od té doby jsme nedostali žádné informace o postupu. Petra 

  



• Vyčistit zastávku 

• OIDHS, ÚMO Pardubice IV - zastávkový přístřešek MHD není v majetku 

Městského obvodu Pardubice IV, z tohoto důvodu bude požadavek 

konzultován s odborem dopravy Magistrátu města Pardubic. 

Zatím nedošlo k vyčištění, zastávka zůstává nadále znečištěna sprejery. 

Nabídnuta možnost záznamu z kamery v přilehlém průmyslovém objektu, 

která trvale vidí do prostor zastávky.  

• Požadavek byl předán odboru dopravy MmP, byla provedena i urgence. 

Dosud k nápravě nedošlo. 

• V roce 2022 MO Pardubice IV, a to i přesto, že jej nemá ve své správě, 

provedl jeho vyčištění. Jednalo se o nemalé finanční prostředky z rozpočtu 

MO Pardubice IV. Přesto však opětovně došlo k jeho znečištění.  

 

• Víceúčelové sportovní hřiště 

Členové OV se shodli, že v případě výstavby nového víceúčelového hřiště, by 

bylo nejlepší jej zrealizovat za obecním domem Drozdice (nyní fotbalové hřiště). 

Z důvodu většího prostoru i za předpokladu delší časové realizace  

Dle Územního plánu města Pardubic se uvedený prostor pro umístění 

sportovního hřiště nachází ve funkční ploše krajinné zeleně, kde regulativ 

nepřipouští umístění takovéto stavby. Do Programu rozvoje MO Pardubice IV 

byl zařazen projekt – Vybudování workoutového hřiště na rok 2025 do prostor 

vedle rybníka. Na daném místě s ohledem na územní plán je možné hřiště 

postavit. 

 

• Chyba na úřední desce 

OV se povšiml chyby v zápisu na úřední desce v sekci „Výsledek dotačního 

řízení kultura 2023“, kde je uvedeno, že SDH Drozdice dostali finanční 

příspěvek v hodnotě 6000,- Kč, avšak dle IČO je zjištěno že daný příspěvek 

obdržel SDH Mnětice. Je tedy potřeba tuto informaci opravit. Gábina, Iva 

 

4. Závěr 

V závěru se členové osadního výboru domluvili na nadcházejícím setkání 24. 9. 2023 

v 18:00 v obecním domě Drozdice 

 

Zapsala: Jeannette Sudková, DiS.  

V Drozdicích         Dne 23. 06. 2023 


